
	  
Motie	  Ontwikkeling	  Slachthuisterrein	  

De	  Gemeenteraad	  van	  Haarlem,	  in	  vergadering	  bijeen	  op	  donderdag	  2	  juli	  2015,	  
	  
	  
Constaterende	  dat:	  

• De	  Raad	  in	  2012	  een	  stedenbouwkundige	  visie	  heeft	  vastgesteld	  voor	  het	  
Slachthuisterrein;	  

• Het,	  op	  basis	  van	  een	  eerste	  verkenning,	  technisch	  mogelijk	  lijkt	  dat	  de	  
Popschool	  in	  de	  centrale	  hal	  (E)	  gehuisvest	  kan	  worden;	  

• De	  gemeente	  een	  inspanningsverplichting	  heeft	  om	  de	  Popschool	  duurzaam	  
te	  huisvesten,	  bij	  voorkeur	  in	  combinatie	  met	  oefenruimtes;	  

• In	  de	  commissievergadering	  van	  17/6/15	  een	  meerderheid	  van	  de	  Raad	  zich	  
heeft	  uitgesproken	  voor	  het	  scenario	  waarbij	  wordt	  uitgegaan	  van	  een	  
functiemix.	  Dat	  impliceert	  een	  combinatie	  van	  cultuur	  (waaronder	  popschool	  
&	  oefenruimtes),	  creativiteit,	  wonen	  en	  werken;	  

• Met	  de	  ontwikkeling	  van	  het	  Slachthuisterrein	  heel	  Haarlem-‐Oost	  een	  stevige	  
impuls	  krijgt,	  wat	  aansluit	  bij	  de	  ambities	  van	  de	  Ontwikkelstrategie	  -‐	  Oost.	  

	  
Overwegende	  dat:	  

• Een	  duurzame	  huisvestingsoplossing	  voor	  de	  Popschool	  dient	  te	  worden	  
gerealiseerd;	  	  

• Het	  van	  belang	  kan	  zijn	  voor	  de	  verdere	  ontwikkeling	  van	  het	  
Slachthuisterrein	  dat	  de	  gemeente	  een	  eerste	  stap	  zet	  op	  dit	  gebied.	  

	  
Besluit:	  

• Het	  College	  te	  verzoeken	  de	  komende	  maanden	  	  nader	  bouwkundig	  -‐	  en	  
financieel	  onderzoek	  te	  verrichten	  	  naar	  	  de	  ontwikkelmogelijkheden	  rond	  
bovengenoemde	  functiemix	  op	  het	  Slachthuisterrein;	  

• Tevens	  te	  onderzoeken	  of	  er	  specifiek	  voor	  culturele	  organisaties	  kansen	  
liggen	  om	  zich	  in	  het	  Slachthuis	  te	  vestigen;	  

• Hierbij	  expliciet	  de	  duurzame	  vestiging	  van	  de	  Popschool	  i.c.m.	  oefenruimten	  
op	  het	  Slachthuisterrein	  te	  onderzoeken	  .	  Daarbij	  uit	  te	  gaan	  van	  de	  in	  de	  in	  
de	  brief	  van	  de	  wethouder	  (	  150626)	  	  gestelde	  realisatietermijn	  van	  1,5	  -‐	  2	  
jaar;	  	  

• In	  september	  de	  resultaten	  van	  de	  onderzoeken,	  binnen	  de	  geldende	  
financiële	  kaders	  van	  het	  kasstroomplafond,	  aan	  de	  Raad	  te	  presenteren.	  

	  
En	  gaat	  over	  tot	  de	  orde	  van	  de	  dag.	  	  
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